

# Grille tarifaire

## À partir du 1<sup>er</sup> juillet 2022

Taux horaire de base : 95\$

Plan	Longueur minimale	Heures minimales (semaine)	Coût	Exemple de budget
A	90 jours	25	Base	320 h / 30 400 \$
B	90 jours	15	Base + 6\$	200 h / 20 200 \$
C	45 jours	25	Base + 6\$	160 h / 16 160 \$
D	45 jours	15	Base + 12\$	100 h / 10 700 \$
E	30 jours	25	Base + 12\$	100 h / 10 700 \$
F	30 jours	15	Base + 18\$	60 h / 6780 \$
M*	30 jours	5	Base + 24\$	30 h / 3570 \$
U	—	1	Base + 36\$	4 h / 524 \$

Heures maximales par semaine : 32 (27 si un jour férié)

\*Plan maintenance : après 30 jours, 5 heures facturables au minimum dans une semaine lorsque travail demandé. 10 heures minimales par mois afin de garder le contrat ouvert (flexibilité possible pour les vacances).

Chaque contrat peut prévoir une banque d'heures à la fin du projet pour la maintenance au taux horaire correspondant au plan, cependant 5 heures minimales par semaine.

Pour les heures minimales en maintenance : le travail pour la semaine même doit être demandé au plus tard le mardi à 17h. Il est fortement recommandé d'avoir une liste de travaux non prioritaires afin de remplir ces heures au besoin.

Entente de non-compétition : une durée minimale de contrat et d'heures peuvent s'appliquer. Si applicable au-delà de 3 mois après la fin du contrat, des frais supplémentaires s'appliquent.

Les prix n'incluent pas la TPS/TVH/TVQ (si applicables). La version la plus récente est disponible à l'adresse : <https://eris.tech/services>



# Rate chart

From July 1, 2022

Base hourly rate: \$ 95 CAD / \$ 90 USD

Plan	Minimum length	Min. hours (per week)	Rate	Example of budget
A	90 days	25	Base	320hrs / 30,400 CAD / 28,800 USD
B	90 days	15	Base + \$6	200hrs / 19,000 CAD / 19,200 USD
C	45 days	25	Base + \$6	160hrs / 16,100 CAD / 14,400 USD
D	45 days	15	Base + \$12	100hrs / 10,700 CAD / 10,200 USD
E	30 days	25	Base + \$12	100hrs / 10,700 CAD / 10,200 USD
F	30 days	15	Base + \$18	60hrs / 6,780 CAD / 6,480 USD
M*	30 days	5	Base + \$24	30hrs / 3,570 CAD / N/A
U	—	1	Base + \$36	4hrs / 524 CAD / N/A

Maximum hours per week: 32 (27 if there is a public holiday)

\*Maintenance plan (not available for clients outside Canada): after 30 days, 5 billable hours in a week when work is requested. At least 10 hours per month are required in order to keep the contract open (flexibility possible during vacations).

Each contract can include once the project is ended an extra time bank for maintenance at the same rate of the plan, however, 5 billable hours per week are required.

Concerning minimum hours in maintenance: the requested tasks for the week shall be sent on Tuesdays at 5 pm at the latest. It is highly recommended to keep a list of lower priority tasks in order to fill these hours when needed.

Non-compete agreement: a minimum contract length and number of hours may apply. If applicable further than 3 months after the end of the contract, an extra charge is added.

Prices do not include GST/HST/QST (if applicable, CAD rates only). The most recent version is available at the following page: <https://eris.tech/en/services>